
SEGONA ACTA DEL 3r CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES 

CURS 2022 – 2023 
 

 
La segona reunió del 3r Consell d’Adolescents de Sitges es fa a l’Espai Jove de Sitges. 

La reunió comença a les 17.30h del 12 de desembre del 2022. Es reuneix en sessió 

ordinària el 3r CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES, a la qual concorren els 

següents consellers i conselleres: 

Jara I.M, Laura Ll.S, Oriol R.L, David L.S, Martina L.A, Samay B.M, Patricia L.M, Lucía 

A.B. 

Per part de l’Ajuntament hi compareixen la coordinadora Carolina Martínez García i la 

dinamitzadora/secretaria del consell Rocío Martín García. 

No assisteixen: 

Marc C, Adam G, Alba B.V, Elisabetz V.F, Erik G.A, Gabriel B.I, Juan J.M, Alejandro C.G. 

 
Es llegeix l’ordre del dia i comencem la reunió: 

1.- Elecció representant CNIAC 

A L’altra sessió es va parlar de que la representant del CNIAC escollida l’any passat, ha 

marxat i que teníem dues opcions per tornar a tenir representant. 

1- Que fos la noia que va sortir segona l’any passat 

2- Si havia mes persones que volien ser representant es farien noves votacions. 

La Jara i en David també volen ser representants del CNIAC, llavors decidim fer 

votacions però com som molt pocs en aquesta sessió, ho deixem per la propera. 

 
2./ 3- Presentació d’idees i Classificació en propostes de millora o projectes 

No tots els instituts ni tots els cursos han presentat les propostes, aquest dia falten per 

exposar les seves propostes en David i l'Oriol que ho faran a la propera sessió. 

Les propostes presentades han sigut aquestes: 

-Marató: Fer una gimcana pel nucli antic. (PROPOSTA) 

-Arreglar les voreres i carreteres (PROPOSTA) 

-Fer quedades entre tots els instituts (PROPOSTA) 

-Caminades i excursions per l'entorn del Garraf (PROPOSTA) 



-Posar llums als camps de futbol (PROPOSTA) 

-Refugi d'animals (PROJECTE) 

-Pujar les tanques a la pista del Carrefour (PROPOSTA) 

-Camps de futbol més grans (PROJECTE) 

-Mes Fonts que no malgasti aigua (PROJECTE) 

-Millorar la Neteja dels carrers (PROPOSTA) 

-Mes papereres (PROPOSTA) 

-Bicing (PROJECTE) 

-Pista de Patinatge de gel (PROJECTE) 

-Ampliar Skate Park o fer un nou (PROJECTE) 

-Fira gamer (PROJECTE) 

-Pista de bàsquet (PROJECTE) 

-Lavabos públics al passeig marítim (PRJECTE) 

-Renovar el parc del Terramar (PROJECTE) 

-Hort comunitari (PROJECTE) 
 

 
Quedant, de moment, els següents projectes: 

-Refugi d'animals 

-Camps de futbol més grans 

-Mes Fonts que no malgasti aigua 

-Bicing 

-Pista de Patinatge de gel 

-Ampliar Skate Park o fer un nou 

-Fira gamer 

-Pista de bàsquet 

-Lavabos públics al passeig marítim 

-Renovar el parc del Terramar 

-Hort comunitari 

 
4.-Primeres votacions de projectes. 

No va donar temps de fer les votacions i es va deixar per la propera sessió. 



Acabem la reunió a les 19h 

Carolina Martínez Rocío Martín 

Coordinadora del Consell d’Adolescents Secretària del Consell d’Adolescents 


